
Referat af bestyrelsesmødet d. 20./2. – 15 hos Bettinna 

 

Meddelelser:  

Ejeren af SP 22 har gjort Nis opmærksom på, at vejen er blevet for bred ud 

for pumpestationen. Nis vil påtale det overfor entreprenøren. Nis vil 

desuden lave en aftale med grundejeren omkring beplantningen ved 

pumpestationen. 

Adresselisten skal føres ajour. Der er kommet flere nye til. 

Nis laver et oplæg til ”Formandens beretning” til næste møde. 

 

Vejen: 

Nis vil sende en regning på vejbidrag (6440 kr. : 94), til Mølgaard og 

Småstu , Ll. Strandgaard. Sammen med regningen sender han alle de 

papirer fra kommunen, der er relevante. 

 

Ang. placeringen af grusdyngerne til vejreparationer, bliver de anbragt ud 

for Brian, Ole, Bettinna og Troels. De skal placeres, så der mindst er en 

meter græsrabat mellem dyngen og vejen. 

Ole mener, at den øverste del af Ll. Strandgaard, fra krydset og ned mod 

stranden, er lavet af for dårlige materialer. F.eks. synker vandet meget 

dårligt. Nis og Ole vil sørge for at entreprenøren får besked. 

 

Ang. cykelstativer ved klitten fremviste Ole tegninger og prislister. 

Ole mener at projektet kan laves for under 2000 kr. Cykelstativerne 

kommer til at se ud som dem, der er placeret ved Super Best. 

Ole vil sætte stativerne op sammen med en god ven. 

 

Økonomi: 

Bettinna fortalte, at der p.t. er 60834,94 kr. på arbejdskontoen og 5286 kr. 

på  snerydningskontoen.   

Bestyrelsen overvejer en måde, hvorpå vi kan markerer foreningens 60 års 

jubilæum i 2016. Vi har mange penge på arbejdskontoen, og har ikke store 

udgiftsposter i den nærmeste fremtid.  

Næsten alle har nu betalt kontingent og rykkergebyr. Bettinna vil fortsat 

rykke de få, der mangler at betale. 



Nis vil prøve at få kommunen til at definere, hvad vi kan henføre til 

vejafgiften. Kan en del af udgifterne til generalforsamlingen f.eks. skrives 

på? 

 

Kloakeringen:  

Alt relevant blev omtalt under vejen. 

 

Eventuelt: 

Næste møde hos Ole, lige efter vi er færdige med vejdagen. 

Troels vender hurtigst muligt tilbage med en dato for forårsfrokosten 

 

Ref: Troels 

 

 


